

## **Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund**

**Tid: tisdag 23 februari kl 18:00, via teams från Skara.**

**Närvarande:** Bo Roos, Thomas Johannson, Bengt Larsson, Karin Arvidsson, Ann Ohlsson, Björn Westling, Gullvi Högberg, Leif Axelsson

**1. Mötets öppnande.** Thomas öppnar mötet.

**2. Val av justerare.** Bengt justerar protokollet.

**3. Föregående protokoll.** Vi godkänner förra mötets protokoll.

**4. Rapport kring Covid 19-epidemins påverkan på de olika klubbarna**

*Vi har korta rapporter från varje klubb. Inga klubbar planerar något större för tillfället.*

*- Leif Axelsson rapporterar om Carlsborg och Hjo. Carlsborg har årsmöte inom kort.*

*- Hans Bogeskär rapporterar om Alingsås via mail, inget spel under våren.*

*- Gullvi Högberg rapporterar om Falköping och Lidköping. Lidköping flyttar ur lokalen i april, Falköping inget planerat ännu.*

*- Thomas Johannson rapporterar om Herrljunga och Vårgårda. Herrljunga spelar lagtävling.*

*- Bengt Larsson rapporterar om Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm.*

*Mariestad och Otterbäcken spelar via nätet.*

*- Ann Ohlsson rapporterar om Skövde och Tibro. Skövde har förlängt hyreskontraktet, Tibro inget spel.*

*- Bo Roos rapporterar om Skara. Inget spel.*

*- Björn Westling rapporterar om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn. Borås spelar via nätet.*

**5. Distriktets ekonomi**

*Bengt Larsson rapporterar kring det ekonomiska läget, 815 medlemmar har betalt mot planerade 800. Utgifterna är motsvarande låga just nu.*

**6. Information om online tävlingar**

*Bengt Larsson berättar om sina upplevelser av RealBridge. Leif och Bosse har spelat tävlingar där, klart enklare än BBO att delta i.*

**7. Diskussion kring DM Lag**

*När behöver vi senast ta ställning till frågan om digitalt eller tävling på plats? Under våren kan vi bara spela via nätet och vi använder RealBridge. Vi beslutar att spela DM-lag över nätet, är vi färre än 6 lag 20/3 så ställer vi in och hänvisar lagen till andra distrikt.*

**8. Diskussion kring DM vilka avgörs som partävling (dam, veteran, mixed och par)**

*Vi beslutar att vi ställer in kval till DM i april och spelar DM damer 17/4 över nätet. Vi genomför som tidigare, och minst 12 par krävs för genomförande. Begränsningsreglerna gör att om vi får en plats till SM så reserveras den för ett distriktspar. Ann informerar Skövde om beslutet.*

*Beslut om övriga DM-finaler tas i mars.*

**9. Tidpunkt för nästa styrelsemöte**

*Vi bokar nästa möte till tisdag 23 mars kl 18:00 via teams.*

**10. Övriga frågor**

- En förfrågan har inkommit om man i en klubb kan ha regelverk som begränsar personer som inte vaccinerat sig. Vi som distrikt tar inga beslut, men som råd bör man vara försiktig med att styra över andra. Thomas tar gärna direkt diskussion med eventuella oroliga.*
- Vi beslutar att införa ett arvode för utbildningsansvarig (idag Björn Sörling), då just nu mängden frågor ökat.*
- Thomas har påbörjat en lista på distriktsmästare genom tiderna, och efterfrågar hjälp med att fylla vissa luckor.*

Sekreterare

Justeras

Bo Roos

Bengt Larsson